
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 63/2022 

LXIII Sesja w dniu 20 kwietnia 2022  
Obrady rozpoczęto 20 kwietnia 2022 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 23:43 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 
Obornickiego. 
5. Ocena działalności finansowej podległych jednostek GOPS, ZAMK, CUW, CIS, RCK, OSiR. 
6. Informacja Burmistrza dot, osób z Ukrainy przebywających na terenie Gminy Rogoźno. 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) nadania Medalu Honorowego Gminy Rogoźno 
b) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości, na której znajdują się domki letniskowe lub nieruchomości 
wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 
c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 2054/1 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym. 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 923/1 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym. 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 1921/16 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym. 



f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 1712/2 położonej w miejscowości Rogoźno w trybie 
bezprzetargowym. 
g) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Rogoźno 
h) zmiany Uchwały Nr XXXIII/227/2019 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 18 grudnia 2019 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenów położonych w obrębach ewidencyjnych Słomowo, Szczytno, Parkowo i Jaracz na obszarze 
gminy Rogoźno. 
i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowościach: 
Owieczki, Gościejewo, Ruda, Kaziopole na obszarze gminy Rogoźno. 
j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w obrębie 
ewidencyjnym Jaracz 
k) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Rogoźno 
l) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 
użytkowego 
n) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2022 roku oraz określenia sezonu kąpielowego. 
o) zgłoszenia sołectwa Budziszewko do Programu ,,Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+" 
p) sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr LXII/612/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 
marca 2022 roku w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2022 rok 
r) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków 
s) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków 
t) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków 
w) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2022, 
x) zmiana w WPF na lata 2022-2037 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Informacje Przewodniczącego. 
12. Zakończenie 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący na wniosek Burmistrza zgłosił dwie zmiany do porządku obrad – dopisanie w pkt 6 m 
uchwały w sprawie - ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Miasta i Gminy Rogoźno uczestniczących w działaniach 
ratowniczych akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przewodniczącego o wprowadzenie uchwały z pkt 6 m.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 



NIEOBECNI (1) 
Bartosz Perlicjan 
 
oraz wprowadzenia uchwały w pkt 6 u – w sprawie  określenia jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej na rok 2022. (uchwała wpłynęła po wysłaniu zaproszeń) 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek Przewodniczącego o dodanie uchwały z pkt 6u.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Bartosz Perlicjan 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Huberta Kuszaka o wprowadzenie po pkt 5 Informacja Burmistrza dot, osób 
przebywających z Ukrainy na terenie Gminy Rogoźno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Bartosz Perlicjan 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Bartosz Perlicjan 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z LXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 
Obornickiego. 
5. Ocena działalności finansowej podległych jednostek GOPS, ZAMK, CUW, CIS, RCK, OSiR. 
6. Informacja Burmistrza dot, osób z Ukrainy przebywających na terenie Gminy Rogoźno. 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) nadania Medalu Honorowego Gminy Rogoźno 
b) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości, na której znajdują się domki letniskowe lub nieruchomości 
wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 
c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 2054/1 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym. 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 923/1 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym. 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 1921/16 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym. 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 1712/2 położonej w miejscowości Rogoźno w trybie 
bezprzetargowym. 
g) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Rogoźno 
h) zmiany Uchwały Nr XXXIII/227/2019 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 18 grudnia 2019 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenów położonych w obrębach ewidencyjnych Słomowo, Szczytno, Parkowo i Jaracz na obszarze 
gminy Rogoźno. 
i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowościach: 
Owieczki, Gościejewo, Ruda, Kaziopole na obszarze gminy Rogoźno. 
j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w obrębie 
ewidencyjnym Jaracz 
k) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Rogoźno 
l) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 
użytkowego 
m) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży 
Pożarnych z terenu Miasta i Gminy Rogoźno uczestniczących w działaniach ratowniczych akcjach 
ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach, (uchwała wpłynęła po wysłaniu zaproszeń) 
n) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2022 roku oraz określenia sezonu kąpielowego. 
o) zgłoszenia sołectwa Budziszewko do Programu ,,Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+" 
p) sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr LXII/612/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 
marca 2022 roku w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2022 rok 
r) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków 
s) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków 
t) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków 
u) określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na rok 2022. (uchwała wpłynęła po 
wysłaniu zaproszeń) 
w) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2022, 
x) zmiana w WPF na lata 2022-2037 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 



10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Informacje Przewodniczącego. 
12. Zakończenie 
 

3. Przyjęcie protokołu z LXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (1) 

Bartosz Perlicjan 

 

4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 

Obornickiego. 

Pan Przewodniczący klubu „Działamy dla Mieszkańców” złożył podziękowania na ręce pani Renaty 

Tomaszewskiej za współpracę jako byłej już Przewodniczącej Rady Powiatu, życząc dalszej owocnej 

współpracy, ale już jako radnej – aby wspierała dalej nasze gminne inwestycje i dofinansowania dla 

miast Rogoźna i gminy. 

Pani Renata Tomaszewska dziękując poinformowała, że zawsze będzie stała na wysokości 

powierzonych zadań i wykonywała je z pełnym poświęceniem, natomiast co do inwestycji – to 

podpisuje się dwoma rękami za budową drogi do Studzieńca – ponieważ jest ona bardzo ważna 

strategicznie. 

Pan Paweł Wojciechowski również zaznaczył, iż ma wielką nadzieję, że aktualna współpraca z nowym 

Przewodniczącym Rady Powiatu – Bogusławem Janusem będzie układała się pomyślnie, a nawet 

lepiej. 

Następnie radny zapytał pana Janusa, czy prawdą jest informacja, że powiat nie zamierza dołożyć 

środków do spółek wodnych, które od lat bardzo dobrze wykonują swoja pracę? 

Pan Przewodniczący Janus zabrał głos dziękując za życzenia – powiedział, że jest przyrzeczenie pani 

Starosty, że droga Studzieniec pojawi się  w następnym rozdaniu o ile ono będzie, ponieważ na dzień 

dzisiejszy nikt niczego nie może przewidzieć, oby się stało tak żeby ta droga dofinansowanie 

otrzymała, w tej chwili ogłoszony jest przetarg na drogę Gorzewo – Ryczywół, wszyscy liczą na 

korzystne oferty. Co do kwestii spółki wodnej, to złożyła ona wniosek do budżetu powiatu we 

wrześniu zeszłego roku – na najbliższą sesję pani Urszula Bak przygotowała projekt uchwały dotyczący 

przyznawania dotacji z nowymi zmianami i dopiero po jej uchwaleniu spółka otrzyma swoje środki. 



Pan wiceprzewodniczący Chudzicki powrócił do tematu wyrabiania paszportów, które to kiedyś były w 

powiecie, a teraz trzeba jechać do Szamotuł, Poznania, czy Piły – dlatego zapytał czy jest możliwość 

powrotu utworzenia punktu w powiecie? 

Pan Janus odpowiedział, że owszem temat kiedyś był dyskutowany – jednak problem tkwi w 

organizacji i kosztach utrzymania, stąd temat ucichł. 

W kolejnym pytaniu wiceprzewodniczący zasygnalizował, potrzebę odnowy boisk w szkołach 

powiatowych w Rogoźnie, dodając że nacisk remontów jest w szkołach obornickich a nie rogozińskich, 

które traktowane są trochę po macoszemu? Rocznie do kasy powiatu wpływa ponad 100 tys zł za 

wynajem Sali Hipolita, można sobie wyobrazić co za takie środki można zrobić. 

Pan wiceprzewodniczący Łatka odpowiedział, że w zeszłym roku został złożony projekt, w tym roku 

ponowiony, oczekuje na rozstrzygnięcie. Nie jest tajemnica, że duża sala z Agrobiznesu przynosi duże 

dochody, jednak idzie to do powiatu, ale szkoła ma z tego inne profity, są remontowane sale, 

dofinansowywane są okna – a jeżeli starostwo otrzyma dofinansowanie, to na boisku zostanie 

zmieniona płyta wierzchnia, kolejnym krokiem będzie boisko do piłki nożnej. 

Pan Bogusław Janus powiedział, że pamięta iż wniosek na boisko przez dyrektora Łatke jest składany 

trzeci rok z rzędu, owszem pracownik w poprzednim roku zawalił sprawę, jednak jest nadzieja, że albo 

Cegielski albo liceum tego boiska się doczeka. 

Pan radny Krzysztof Nikodem zajmując głos powiedział, że w styczniu do Zarządu Powiatu został 

złożony wniosek w sprawie – uzyskania środków zewnętrznych na remont od drogi krajowej nr 11 do 

wsi Laskowo (wsie w których zlokalizowane były PGR-y), co spowodowało że ten wniosek nie został 

złożony przy tak dużej możliwości dofinansowania? 

Pan Janus odpowiedział, że wniosek jest jak najbardziej zasadny, bo jest to najgorsza droga 

powiatowa w gminie Rogoźno. Na zarządzie pojawiła się propozycja drogi w Sepnie, na posiedzeniu 

kolejnego zarządu pojawiła się propozycja drogi Popówko – Sycyn i większość zarządu stwierdziła, że 

trzeba złożyć właśnie tą ostatnią drogę. 

Pan Nikodem zapytał o termin wykonywania remontów cząstkowych , a chodzi o drogę w kierunku 

Garbatki zjeżdżając z drogi nr 11. 

Pan Janus odpowiedział, że remonty cząstkowe odbywają się regularnie na każdej drodze, ale jest to 

związane pewnie z ilością dziur, ale o większych remontach na razie nie było mowy. 

 Pan radny Paweł Wojciechowski zwrócił uwagę na pilną potrzebę naprawienia pobocza przy sklepie 

na drodze Za Jeziorem – radny dodał, że bardzo mocno rozwija się tam handel, bardzo wielu 

mieszkańców korzysta tam z paczkomatu, wielu rodziców dowożąc dzieci do żłobka robi zakupy, z tego 

powodu został też złożony wniosek do zarządu powiatu, który zaakceptował możliwość doraźnego 

wykonania prac – stąd też radny poprosił pana Janusa o dopilnowanie wykonania przez powiat prac 

naprawczych. 

Pan Bogusław Janus powiedział, że następną drogą, która miała być remontowana miała być droga do 

Owczechgłów, jednakże równocześnie poszedł projekt na Ryczywół, na Skrzetusz i Chrustowo – Górka, 

obecnie te projekty się robią, a Rogoźno zostało w tyle, ponieważ chodzi o ścieżkę – pieszo – 

rowerową. Co do szczegółów w sprawie pobocza przy drodze Za Jeziorem radny powiedział, że nie 

zna. 

Burmistrz wskazał, że w pełni zgadza się ze stanowiskiem pana Janusa, projektant nie odpowiadał na 

uwagi wskazywane przez RDOŚ, który nałożył obowiązek złożenia dodatkowych dokumentów i stąd 

opóźnienie, które zablokowało złożenie wniosku o dofinansowanie na drogę do Studzieńca. Pan 

Szuberski powiedział, że ma wielką nadzieję że projektant uzupełni wszelkie braki i zdąży złożyć 

wniosek o dofinansowanie, a jeżeli nie to będzie trzeba projektanta zmienić. 



Pan Paweł Wojciechowski zapytał, dlaczego sprawy wykupu gruntów, gdzie ma powstać ścieżka trwają 

tak długo? 

Pan Szuberski odpowiedział, że nie chodzi tylko o kawałek gruntu, ale o cały dalszy teren do samej 

wsi. 

Pan radny Adam Nadolny zapytał, jak nowy Przewodniczący Rady Powiatu widzi sprawę nakładek do 

Rożnowic, bo znak 30/h to nic nie daje, nie mówiąc już o wystających konarach drzew i zwisających 

gałęziach? 

Na to pytanie radny Nadolny odpowiedzi nie uzyskał. 

Pan Henryk Janus dodał, że pani Tomaszewska też na wiele rzeczy w powiecie wpływu i poparcia nie 

miała i też była koalicja, ale krytykowana za to nie była, a teraz pan Nadolny zaczyna swoje wywody 

od krytyki nowego Przewodniczącego. 

Pan Janus wskazał, że mówi się ciągle o tych, którzy przecinają wstęgi na drogach, a nie mówi się o 

tych, od których to wszystko się zaczęło, bo gdyby nie radny Krzysztof Ostrowski, to drogi Tarnowo – 

Karolewo by do dzisiaj nie było.  Następnie radny wspomniał o wniosku, który jest bez odpowiedzi o 

potrzebie zamontowania barier ochronnych na drodze – przed Gościejewem (na górce), a na koniec 

zwracając się do wiceprzewodniczącego Chudzickiego pan Henryk Janus powiedział, że sala 

gimnastyczna jest w Gościejewie, która doskonale może wpisać się w dzisiejsze środowisko sportowe, 

a wystarczy tylko wybudować toalety. 

Pan radny Sebastian Kupidura powiedział, że w pierwszej połowie 2019 roku, klubu miały inny skład i 

została podjęta decyzja, że ma być robiony projekt na drogę do Studzieńca, a jest rok 2022 to radny 

zapytał, o co tu chodzi?, ale jeżeli w powiecie jest układ głosów 4 do 1 – 10 do 5 to warto czasem 

pokazać, że i w gminie inaczej współpraca może się układać. 

Pan radny Kinach zabrał głos informując, że nowa uchwała która ma być wywołana w powiecie w 

sprawie zasad podziału środków na spółki wodne, ma na celu podział tych środków tzn. jeżeli na 

terenie powiatu powstaną inne spółki to kwota dofinansowania zostanie podzielona. 

Pan Paweł Wojciechowski wskazał, że od lat na terenie powiatu działają cztery spółki wodne, a od 

szeregu lat tylko spółka gminna składała wniosek o dofinansowanie, ale gdyby doszło do takiej 

sytuacji o której mówi pan Kinach to nie byłoby chyba żadnego problemu, bo zarząd spotyka się 

systematycznie, sesje również i Rada zareagowałaby w ten sposób by zrekompensować środki jak 

dotychczas. 

Radny Kinach dodał, że w poprzednich latach pozostałe spółki nie występowały o środki, a obecnie 

może się to zmienić. 

 

5. Ocena działalności finansowej podległych jednostek GOPS, ZAMK, CUW, CIS, RCK, OSiR. 

Pan radny Hubert Kuszak poprosił o wyjaśnienie pana dyrektora ZAMKU o sprawę bezskutecznej 

egzekucji na kwotę w przybliżeniu 250 tys zł i czy wobec tego są to całkowicie sprawy zakończone? 

Pan dyrektor odpowiedział, że bezskuteczne egzekucje to 25 spraw na kwotę 47 tys 311 zł i są to 

środki, które są całkowicie nieściągalne, są to sprawy zakończone np. śmierć osoby zajmującej lokal. 

Radny dopytał, jaka jest kwota zwrotu całkowitych  należności, które dotyczą spraw sądowych i jaka 

jest kwota, którą ZAMK wydał? 

Koszty poniesione przez ZAMK, z tytułu egzekucji należności tj 47 tys 642 zł, wpływy z wyniku 

egzekucji 173 tys zł w tym należność główna od komornika 97 tys zł, a z tytułu zwrotu opłat 67 tys zł. 

Radny Janus zapytał, czy  z racji tego, że umowa została podpisana z GOPs na żywienie zbiorowe, 

radny zapytał czy  ilość posiłków jest stała czy zmienna? 



Pani kierownik Renata – Jałoszyńska – Biskupska odpowiedziała, że ta ilość jest zmienna i zależy od 

miesiąca 20-40 posiłków. 

Radny zapytał o szczegóły współpracy z firmą Def – Grup? 

Pani kierownik odpowiedziała, że jest to firma z Wągrowca z którą współpraca trwa już od trzech lat, a 

która organizuje w ośrodku wszelkie swoje szkolenia jednodniowe lub kilkudniowe. 

 

Do reszty sprawozdawców – pytań nie zadano. 

 

6. Informacja Burmistrza dot, osób z Ukrainy przebywających na terenie Gminy Rogoźno. 

Burmistrz w kilku zdaniach określił sytuację uchodźców przebywających w ośrodku OSiR. 

Poinformował radnych, że przygotowywany jest kolejny transport z darami do zaprzyjaźnionej gminy 

Tulczyn, do której zawieziony zostanie również agregat prądotwórczy, którego koszt obecnie szacuje 

się na ponad 40 tys zł, dodatkowy sprzęt który został dostarczony to latarki, powerbanki, baterie, art. 

żywnościowe, odzież itp. 

Na dzień dzisiejszy zarejestrowanych jest ok 400 osób z nadanym  numerem pesel, większość osób 

przebywa w ośrodku za jeziorem, który został wyznaczony przez wojewodę jako miejsce przyjęcia 

uchodźców. W pomoc włączyli się sołtysi, sołectwa, radni, pracownicy urzędów, zwykli mieszkańcy. 

Środki przekazane przez szczebel rządowy to 120 zł na osobę, 40 zł dla osoby prywatnej. Pomoc jest 

wielokierunkowa tj. 150 osób zostało umieszczonych w OSiR, przy czym jest to liczba zmienna. 

Wsparcie startowe jest w kwocie 300 zł i realizuje je GOPS. W najbliższym czasie zostanie 

uruchomiony lekarz psycholog, ponieważ są takie osoby, które wymagają takiej opieki. Działań ze 

strony samorządowej jest bardzo dużo i byłoby dobrze aby ta energia nie gasła. 

Przewodniczący ogłosił 30 minut przerwy. 

 

7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

a) nadania Medalu Honorowego Gminy Rogoźno 

Projekt uchwały przedstawił pan Sekretarz – Marek Jagoda. 

Pan Paweł Wojciechowski powiedział, że ma wątpliwości co do kwestii prawnych dotyczących 

projektu uchwały, natomiast nie do osoby, która ma zostać uhonorowana medalem. Wątpliwości 

dotyczą projektu uchwały, która została przygotowana na podstawie uchwały nr LVI/523/2021 Rady 

Miejskiej w Rogoźnie z dnia 27 października 2021 r. w sprawie ustanowienia Medalu Honorowego 

Gminy Rogoźno oraz zasad i trybu jego nadawania, która z kolei jest niezgodna zdaniem radnego z 

zapisami statutowymi. Wspominając uchwałę z dnia 27 października radny przyznał, że jest ona 

bublem prawnym, która namieszała w nadawaniu odznaczeń honorowych w stosunku do poprzednio 

obowiązującej uchwały, która zdaniem radnego była idealnie sporządzona. Kwestie proceduralne 

nowej uchwały są zdaniem pana Wojciechowskiego, zawiłe i nieczytelne, dlatego też komedią jest to, 

że 9 osób musi się zebrać, aby zagłosować tajnie i stwierdzić tym samym, że wniosek dla potencjalnej 

osoby, która będzie uhonorowana jest prawidłowo złożony. Poza tym, uchwała jest niezgodna z 

przyjętym Statutem Gminy Rogoźno z rozdziałem 11, który precyzuje wyróżnienia honorowe, jednak 

nie ma mowy tam o nowo powstałej uchwale z października, stąd najpierw powinien zostać 

dostosowany Statut do obowiązujących uchwał. 

Pan Sekretarz przypomniał radnemu, że 27 października 2021 przy podejmowaniu uchwały była 

szeroko zakrojona dyskusja na temat uchwały i uchwała powstała na bazie uwag Komisji Heraldycznej  

przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji, a uwagi wypowiadane przez radnego są 

sprzeczne z uwagami wydanymi właśnie przez Komisje Heraldyczną. 



Pan Wojciechowski poprosił o przedstawienie opinii radcy prawnego. 

Pan Piotr Płoszczyca stwierdził, że jest ogromnie zdziwiony, że podczas uchwalania uchwały w 

październiku, pan Wojciechowski nie zgłosił żadnych uwag ani błędów. Poza tym nawet sam 

wojewoda nie wszczął żadnego postępowania nadzorczego ani jego radcy prawni nie mieli żadnych 

zarzutów stąd wydaje się, że uchwała obowiązuje i jest zgodna z prawem. Pan Płoszczyca 

podsumował, że jeżeli jest odrębna uchwała dotycząca odznaczeń, nie musi ona znaleźć 

odzwierciedlenia w Statucie, ponieważ zazwyczaj jest tak że Statut odwołuje się do odrębnych 

uchwał. 

Pan radny Janus zwrócił uwagę, że Komisja Heraldyczna zatwierdziła projekt uchwały, który wyszedł z 

Rogoźna, bo to nie ta komisja jest autorem uchwały. Jest to bubel, który być może jest zgodny z 

prawem – tylko po podjęciu uchwały z dzisiaj dopiero dojdzie do złamania prawa, bo jeżeli w Statucie 

nie byłoby rozdziału 11, który mówi: „ § 58. Ustanawia się tytuł honorowy "Zasłużony dla Ziemi 

Rogozińskiej" z wpisem do Księgi Zasłużonych przyznawany zgodnie z odrębną uchwałą Rady.” W 

obecnie obowiązującej uchwale z dnia 27 października traci moc uchwała z 2011 roku – czyli tego 

zapisu w Statucie w ogóle nie powinno być i wtedy byłoby wszystko zgodne. Od listopada był czas i 

Sekretarz powinien zapis w Statucie zmienić. Poza tym radny stwierdził, że zaproszenia które zostały 

wysłane gościom na najbliższe wydarzenie, czyli postawienie pomnika Przemysła II na placu Karola już 

zawierają punkt, że zostanie wręczony Medal Honorowy, czyli Rada nie musi niczego głosować, 

wynika z tego że został on przyznany zaocznie. Absurdem jest zapis, że komisja w głosowaniu tajnym 

głosuje nad złożonym wnioskiem, a na sesji jest głosowanie jawne. 

Pan Marek Jagoda wyjaśnił, że pewne zasady ustaliła Komisja Heraldyczna przy Ministrze i one muszą 

być respektowane. 

Pan Janus stwierdził, że Sekretarz mówi jak zawsze nie na temat, ponieważ Komisja zapewne 

otrzymała taką uchwałę i nie porównała go ze Statutem, dlatego sposób tego procedowania na tej 

sesji jest bezprawny. Radny ponownie dodał, że jeżeli rozdziału XI by nie było w Statucie, byłoby 

wszystko w porządku, a tak jest to zaniedbanie Sekretarza. Podjęcie uchwały w takiej postaci 

spowoduje jej zaskarżenie. 

Sekretarz Marek Jagoda wskazał, że jest nieprawdą to co wypowiada radny Henryk Janus, ponieważ z 

jego słów wynika, że Statut zabrania nadawania Medalu Honorowego, a jest to ewidentną nieprawdą. 

Poza tym Statut i uchwała w sprawie ustanowienia Medalu Honorowego Gminy Rogoźno oraz zasad i 

trybu jego nadawania to są dwa równorzędne akty, pierwszy nie ingeruje w drugi i odwrotnie. 

Pan Janus wyjaśnił, że po przegłosowaniu uchwały w październiku Sekretarz już powinien nanieść 

zmiany w Statucie, bo od tego nie są radni i dodał, że do teraz jeszcze sa w nim błędy.  

Pan Przewodniczący Zaranek podkreślił, że przekonują go argumenty pana Sekretarza i gdyby spojrzeć 

na uchwałę z ppkt a – to tam nie ma odwołania do Statutu i to na jego podstawie ta uchwała nie jest 

podejmowana, nie ma tam także uregulowań dotyczących przyznawania środków na prace 

konserwatorskie bo to też reguluje osobna uchwała, a taka uchwała też jest w porządku obrad i te 

argumenty pokazują, że przyjmując uchwały nie będą one przyjęte z uchybieniem prawa. 

Radny Janus wyjaśnił, że w projekcie uchwały nie powołuje się przepisu Statutu ponieważ zauważono 

własny błąd, a np. w gminie Swarzędz jest powołanie w tej samej sprawie i na uchwałę i na Statut a w 

Rogoźnie nie. 

Pan radny Maciej Kutka zapytał, czy na wysłanym zaproszeniu widnieje punkt: „wręczenie medalu”? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że taka propozycję złożyło TPR, a to że w zaproszeniu taki punkt się 

pojawił, to nie znaczy że wszystkie punkty zostaną zrealizowane, dyskusja nad tym tematem na sesji 



jest nie na miejscu, poza tym uchwała w sprawie ustanowienia Medalu Honorowego Gminy Rogoźno 

oraz zasad i trybu jego nadawania, określenia precyzyjnie jak ma ten proces się odbywać. 

Pan Roman Szuberski podsumował, że jedna uchwała nie wyklucza drugiej i jest to niepotrzebne bicie 

piany. 

Radny Maciej Kutka skwitował, że nie do końca jest w porządku to, że nie ma jeszcze uchwały Rady a 

jest już zaproszenie, tym bardziej że w protokole Komisji Medalu jest zapis, że komisja już przyznała 

Medal Honorowy to po co ta uchwała Rady? 

Burmistrz odpowiedział, że przecież komisja przekazała projekt uchwały Radzie Miejskiej, natomiast 

komisja zrobiła to w zakresie swoich kompetencji. 

Pani Renata Tomaszewska zabierając głos powiedziała, że występuje w roli członka Społecznego 

Komitetu budowy pomnika i powiedziała, że jej pierwszym marzeniem jest aby ta dyskusja już się 

zakończyła, a drugie marzenie dotyczy tego by ofiarodawca pomnika nigdy tej sesji nie obejrzał. To 

jest wstyd i hańba dla Rogoźna że niektórzy radni nie chcą uszanować człowieka, który wyjmuje z 

kieszeni pół miliona złotych na pomnik, na który nigdy Rogoźna nie byłoby stać. Wyborcy mają prawo 

tracić wiarę, że wybierają wyborców, którzy maja ich godnie reprezentować, a jest zupełnie 

odwrotnie. Pani Tomaszewska dodała, że nawet gdyby w tej uchwale było sto błędów to nie powinno 

być powiedziane na sesji i na zakończenie poprosiła o złożenie wniosku formalnego w sprawie 

zamknięcia tej żenującej dyskusji. 

Pan radny Krzysztof Nikodem zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w temacie Medalu 

Honorowego dodając, że wniosek powinien zostać złożony krótko po wyjaśnieniach radcy prawnego. 

Pan radny Janus stwierdził, że pani Tomaszewska nie słucha co się mówi na sesji, bo wszyscy sa za 

przyznaniem Medalu, ale nie w takiej formie i nie taką uchwałą, która jest niezgodna ze Statutem. 

Pan Nikodem stwierdził, że wygląda to tak: jesteśmy za ale i przeciw. 

Pan wiceprzewodniczący Chudzicki poparł wniosek radnego Nikodema informując, że półtorej godziny 

dyskusji na komisji i teraz na sesji w zupełności wystarczy i należy uhonorować człowieka, który z 

własnych pieniędzy funduje pomnik. 

 

4 radnych wyłączyła się z głosowania nad poniższym projektem uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek radnego Krzysztofa Nikodema w sprawie zakończenia dyskusji .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 



Głosowano w sprawie: 

nadania Medalu Honorowego Gminy Rogoźno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

b) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości, na której znajdują się domki letniskowe lub 

nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości, na której znajdują się domki letniskowe lub nieruchomości 

wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 2054/1 położonej w miejscowości Rogoźno 

w trybie bezprzetargowym. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 2054/1 położonej w miejscowości Rogoźno w 

trybie bezprzetargowym..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 923/1 położonej w miejscowości Rogoźno 

w trybie bezprzetargowym. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 923/1 położonej w miejscowości Rogoźno w 

trybie bezprzetargowym..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 1921/16 położonej w miejscowości Rogoźno w 

trybie bezprzetargowym. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 1921/16 położonej w miejscowości Rogoźno w trybie 

bezprzetargowym..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 



NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 1712/2 położonej w miejscowości Rogoźno w 

trybie bezprzetargowym. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 1712/2 położonej w miejscowości Rogoźno w trybie 

bezprzetargowym..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

g) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Rogoźno. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Rogoźno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

h) zmiany Uchwały Nr XXXIII/227/2019 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 18 grudnia 2019 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w obrębach ewidencyjnych Słomowo, Szczytno, Parkowo i Jaracz na obszarze 

gminy Rogoźno. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

 



Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XXXIII/227/2019 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębach ewidencyjnych Słomowo, Szczytno, Parkowo i Jaracz na obszarze gminy 

Rogoźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł 

Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Adam Kutka 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowościach: 

Owieczki, Gościejewo, Ruda, Kaziopole na obszarze gminy Rogoźno. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2.1 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2.2 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2.3 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Janus 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 



 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2.4 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Janus 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2.5 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Janus 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2.6 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 



PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2.7 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2.8 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 1.1 (II wyłożenie) - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 1.2 (II wyłożenie) - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2 (II wyłożenie) - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 



Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 3 (II wyłożenie) - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 4 (II wyłożenie) - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (1) 

Henryk Janus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 5 (II wyłożenie) - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 



Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Janus 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowościach: 

Owieczki, Gościejewo, Ruda, Kaziopole na obszarze gminy Rogoźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Janus 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w obrębie 

ewidencyjnym Jaracz 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 1 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 



Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 2 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 3 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 4 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 



NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 5 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 6 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 7 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 8 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr 9 - za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w obrębie ewidencyjnym 

Jaracz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Rogoźno. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 

 

Pan radny Henryk Janus zawnioskował, aby nie robić uchwały zmieniającej, a tekst jednolity, dlatego 

że będzie to ułatwieniem dla mieszkańców, ponieważ nie wszyscy są zorientowani w prawie 

administracyjnym. 

Pan wiceprzewodniczący Łatka zapytał, czy projekt uchwały jest uwarunkowany terminami? 

Pan kierownik odpowiedział, że na ten moment nie ma terminu, który by obligował Radę, jednak po 

rozmowie z pracownikami kierownik zasugerował, że lepiej byłoby uchwałę podjąć prędzej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

radnego Janusa o przełożenie uchwały na kolejne posiedzenie komisji i Rady.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Rogoźno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

l) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

lokalu użytkowego. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 

użytkowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

m) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Miasta i Gminy Rogoźno uczestniczących w działaniach ratowniczych akcjach 

ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

Projekt uchwały przedstawił pan Sekretarz Marek Jagoda. 

 

Pan radny Wojciechowski przedstawił, że komisja analizowała możliwości sfinansowania maxymalnej 

stawki w tej uchwale tj. 34,25 gr, jednak aby to zastosować będą musiały zostać wprowadzone zmiany 

w budżecie. 

Pan Łukasz Zaranek wyjaśnił, że propozycja kwot w uchwale została wypracowana na podstawie 

spotkania Prezesów OSP z Burmistrzem. 

Pan Janus zaznaczył, że pierwsza uchwała została podjęta w 2008 roku i od tego czasu te stawki nie 

uległy zmianie, niedawno wzrosło wynagrodzenie Burmistrza i tym samym powinno wzrosnąć 

wynagrodzenie ochotników, ponieważ pracują w niebezpiecznych warunkach, często z narażeniem 

zdrowia i życia, dlatego też propozycja radnego dotyczy wzrostu stawki z 12 zł na 24 zł. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania. 

 



Głosowano w sprawie: 

zmiana wysokości ekwiwalentu w par. 1 pkt 1 z 20 zł na 24 zł .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Pan radny Paweł Wojciechowski zgłosił propozycję wniosku ustalenia wysokości ekwiwalentu za 

szkolenia - zwiększenie z 10 zł na 12 zł i dodał, że przykro iż radni nie wspierają ochotników. 

Pan wiceprzewodniczący Łatka nie zgodził się ze słowami kolegi i dodał, że jako wsparcie należy też 

przypomnieć o wozie strażackim i drabinie, poza tym podwyżka jest, została ona ustalona po 

wspólnym wypracowaniu stanowiska Burmistrza z Prezesami. 

Radny Wojciechowski powiedział, że dziwi się niektórym radnym, że nie chcą podwyżki dla 

ochotników i dodał, że takiego wahania nie było kiedy podwyżka dotyczyła wynagrodzenia 

Burmistrza, a przecież sołtysów tez ta sprawa dotyczy, ponieważ wzrasta im wynagrodzenie od 

wysokości minimalnego wynagrodzenia i podał przykład radnego Nikodema, który równocześnie jest 

sołtysem i pobiera ponad 4 tys zł, a jest przeciwny podniesieniu kilku złotych dla ochotników. 

Radny Janus zauważył, że jeżeli propozycja wyszła od Burmistrza, to Prezesi musieli na to wyrazić 

zgodę, bo nie mieli wyjścia. 

Pan Szuberski odpowiedział, że ma świadków jak rozmowa przebiegała i pan Jacek Szcześniak z 

Gościejewa, który był obecny na tym spotkaniu może je radnemu przedstawić. Co do diety, to pan 

Wojciechowski również głosował „za” jej podniesieniem i wtedy nic nie mówił, a teraz ją wypomina, 

tzn że czasami jest za, a czasami przeciw. Pan Wojciechowski zaznaczył, że nie głosował za wzrostem 

diety radnym. 

Pan Nikodem powiedział, że za wygadywanie diety  w wysokości 700 zł, mieszkańcy Garbatki 

wywieźliby radnego na taczce do Rogoźna i do rzeki wrzucili, bo ta dieta została już stukrotnie 

przepracowana na tym sołectwie a efekty widać jak się przez to sołectwo przejeżdża, a to co wygaduje 

radny Wojciechowski to jest zwykły populizm. 

Pan Wojciechowski powiedział, że nikt się nie uczepił wysokości diety pana Nikodema, ale było to 

tylko pokazanie w stosunku do procedowanej uchwały. 

Pan Zbigniew Chudzicki zgodził się ze swoimi przedmówcami, że działanie klubu opozycyjnego jest 

działaniem populistycznym, bo Burmistrz nie po to spotykał się z Prezesami jednostek OSP żeby sobie 

rzucić kwotę ot tak sobie, ale żeby wypracować wspólne stanowisko, a sztuczne podbijanie stawki jest 

tylko po to by wypromować się na facebooku. 

 

Głosowano w sprawie: 



wniosek radnego Wojciechowskiego - ustalenia wysokości ekwiwalentu za szkolenia - zwiększenie z 10 

zł na 12 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Pan radny Janus stwierdził, że radni maja prawo składać propozycje czy to się komuś podoba czy nie, a 

po rozmowach z niektórymi strażakami radny stwierdził, że 20 zł może być za mało.  

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Miasta i Gminy Rogoźno uczestniczących w działaniach ratowniczych akcjach 

ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach, (uchwała wpłynęła po wysłaniu zaproszeń).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

n) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2022 roku oraz określenia sezonu kąpielowego. 

Projekt uchwały przedstawił pan Sekretarz Marek Jagoda. 

 

Pan Wojciechowski określił, że wyniki konsultacji społecznych zostały niewłaściwie przekazane 

radnym, ponieważ powinny one trafić do nich już na poprzedniej sesji. Radny zapytał, czy zostały one 

również ogłoszone na stronie internetowej? 

Pan Jagoda wskazał, że pan radny dysponuje i komputerem i dostępem do internetu i może to 

sprawdzić. 

 

Głosowano w sprawie: 



wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2022 roku oraz określenia sezonu kąpielowego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Paweł 

Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Nikodem 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

o) zgłoszenia sołectwa Budziszewko do Programu ,,Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+", 

Projekt uchwały przedstawił pan Sekretarz Marek Jagoda. 

 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszenia sołectwa Budziszewko do Programu ,,Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Paweł 

Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Nikodem 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

p) sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr LXII/612/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 

marca 2022 roku w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2022 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik, Irena Ławniczak. 

 

Głosowano w sprawie: 

sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr LXII/612/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 

marca 2022 roku w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Paweł Wojciechowski, 

Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (2) 

Hubert Kuszak, Krzysztof Nikodem 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

r) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik, Irena Ławniczak. 

Pan Przewodniczący określił, że jako pierwsza jest uchwała dotycząca sfinansowania remontu bramy 

wjazdowej. 

Wiceprzewodnicząca Ewa Wysocka poinformowała, że w dniu 19 kwietnia 2022 roku, KGFiR 

zaopiniowała pozytywnie wniosek w sprawie przyznania dotacji 70 tys zł, Przewodnicząca KSSOiK 

powiedziała, że jej komisja również wydała opinie pozytywną. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków - w paragrafie 1 wpisuje sie kwotę 70 tys zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł 

Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Adam Kutka 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł 

Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Adam Kutka 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

s) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik, Irena Ławniczak. 

Wiceprzewodnicząca Ewa Wysocka poinformowała, że w dniu 19 kwietnia 2022 roku, KGFiR 

zaopiniowała pozytywnie wniosek w sprawie przyznania dotacji 30 tys zł, Przewodnicząca KSSOiK 

powiedziała, że jej komisja również wydała opinie pozytywną. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków - propozycja w paragr 1 wpisanie kwoty 30 tys zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł 

Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Adam Kutka 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 



Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

t) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Pani Ewa Wysocka i Katarzyna Erenc – Szpek poinformowały, że komisje wniosek oceniły negatywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków - wpisanie kwoty 21.200 w paragr, 1 .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Adam Kutka 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek wiceprzewodniczącego Łatki o wycofanie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (3) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Adam Kutka 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

u) określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na rok 2022.  

Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik, Irena Ławniczak. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na rok 2022. (uchwała wpłynęła po wysłaniu 

zaproszeń).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 

Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł 

Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Przewodniczący Zaranek ogłosił 10 minut przerwy. 

 

w) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2022, 

Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik, Irena Ławniczak. 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 1.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 2.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 3.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 4.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 5.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 



Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 6.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 7.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 8.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 



 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 9.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2022,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

x) zmiana w WPF na lata 2022-2037 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiana w WPF na lata 2022-2037.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 



8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie  

Przewodniczącego Rady Miejskiej  

za okres od 9 marca do 20 kwietnia 2022 roku 

 

 

11.03. - Otwarcie wystawy „Emocje wyrażone sztuką...” w Muzeum Regionalnym w Rogoźnie 

11.03. - Zebranie wiejskie w Studzieńcu 

12.03. - Walne Zebranie Sprawozdawcze OSP Budziszewko 

12.03. - Walne Zebranie Sprawozdawcze OSP Parkowo 

16.03. - Zebranie wiejskie w Gościejewie 

18.03. - Walne Zebranie Sprawozdawcze OSP Rogoźno 

19.03. - Udział w Dniu Sołtysa 

24.03. - Posiedzenie Komisji Medalu 

13.04. - Złożenie kwiatów w 82. rocznicę Zbrodni Katyńskiej 

14.04. - Udział w spotkaniu wielkanocnym CIS i Spółdzielni Socjalnej OPUS (Wiceprzewodniczący 

Zbigniew Chudzicki) 

19.04. - Udział w posiedzeniu KGFiR RM 

20.04. - Udział w Zwyczajnym Zgromadzeniu Współników MEGAWAT Sp. z o.o. 

 

Dnia 12 kwietnia 2022 roku o godzinie 16.00  rozpoczęło się posiedzenie KSSOIK. Posiedzenie odbyło 

się w Urzędzie Miejskim w sali nr 20. 

Wszyscy członkowie Komisji byli obecni. Na spotkanie  przybyli również zaproszeni goście: Burmistrz 

Rogoźna -  Roman Szuberski, Zastępca Burmistrza / Sekretarz Gminy Rogoźna - Marek Jagoda, 

Skarbnik Gminy Rogoźno Irena Ławniczak,  Kierownik Wydziału oświaty, promocji i kontroli  - Renata 

Tomaszewska, w zastępstwie za Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska – Romana Piątkowskiego, Olimpia Szczepańska, pełniąca obowiązki Kierownika 

Wydziału Gospodarczego Dorota Ślachciak i Rafał Szymański oraz  Dyrektor GKRPA Maria Stachowiak, 

Kamila Pierwoła i Elżbieta Kaniewska. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła zaplanowany porządek obrad, który został przyjęty. 

Następnie przyjęte zostały protokoły z lutego i marca.  

Tematami przewodnimi Komisji były:  

 Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021, 

 Ład, czystość i porządek w Gminie Rogoźno. Estetyka Miasta, stan utrzymywania zieleni  

Następnie pani Skarbnik Irena Ławniczak i kierownicy poszczególnych wydziałów Urzędu Miejskiego 

oraz Zastępca Burmistrza omówili poszczególne uchwały na najbliższa sesję. 

KSSOiK wydała opinię w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa odbyła się w dniu 19 kwietnia 2022 roku, o godzinie 16:00 

w budynku Urzędu Miejskiego w Sali nr 20. 



Obecni na komisji byli: Z-ca Przewodniczącego – Ewa Wysocka oraz członkowie: Krzysztof Nikodem, 

Adam Nadolny, Paweł Wojciechowski, Henryk Janus, Roman Kinach. Zaproszeni goście: Burmistrz – 

Roman Szuberski, Skarbnik – Irena Ławniczak, Sekretarz – Marek Jagoda, kierownik Roman 

Piątkowski. Nieobecny – usprawiedliwiony – Bartosz Perlicjan. 

Komisja odstąpiła od omówienia punktu dotyczącego sprawozdań finansowych podległych jednostek 

– GOPS, CIS, CUW, RCK, ZAMK oraz OSiR z powodu tożsamego tematu na sesji Rady Miejskiej w dniu 

20 kwietnia 2022r. 

Komisja omówiła natomiast wszystkie projekty uchwał przygotowane przez pracowników a 

wyjaśnione przez kierowników poszczególnych wydziałów. Członkowie komisji otrzymali konkretne 

wyjaśnienia na zadane wątpliwości. 

Komisja wydała dwie opinie – pierwsza dotyczyła pozytywnej opinii na podział środków odnośnie 

zabytków – opinia pozytywna jednogłośnie dotyczyła dwóch uchwał dotyczących prac w kościele św. 

Wita, oficyna 2 „za”, 4 głosy „przeciw”), druga opinia przyjęta jednogłośnie dotyczyła przyznania 

środków dla spółki Wodno – Melioracyjnej. 

Członkowie komisji złożyli następujące wnioski: 

- wycięcie krzewów w miejscowości Moksz, 

- postawienie lustra na drodze Słoneczna– Topolowa na skrzyżowaniu ul. Topolowej – z Lipową oraz  

  Słonecznej - Wójtostwo, 

- podniesienie zaniżonych studzienek na ul. Wojska Polskiego i na ul. J. Piłsudskiego, 

- podcięcie lip w Gościejewie, 

- wycięcie gałęzi w m. Jakubowo, 

- upublicznienie ogłoszenia w sprawie zbierania folii rolniczych, 

- zamontowanie progu zwalniającego ruch na szosie w Międzylesiu – od drogi powiatowej na 

Murowana Goślinę, 

- załatanie dziur w szosie w Międzylesiu – od strony drogi powiatowej na Murowaną Goślinę, 

- wycięcie krzaków w Międzylesiu – od strony drogi powiatowej na Murowaną Goślinę, 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 21:00. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

Odbytego dnia 22 marca 2022 roku o godz 15.30 w Urzędzie Miejskim pok nr 20 

Temat posiedzenia : Kontrola wydatkowania środków publicznych na realizację zadań 

własnych gminy przez organizacje pozarządowe. W posiedzeniu brało udział dwóch członków 

Komisji Rewizyjnej, przewodniczący Krzysztof Nikodem , wiceprzewodniczący Ewa Wysocka, 

Inspektor Jarosław Dolatowski, Protokołowała Anna Mazur. Komisja Rewizyjna kontrolowała 

dwie organizacje Klub Sportowy Tornado Tarnowo oraz Uczniowski Klub Sportowy Dwójki. 



- Klub Sportowy Tornado Tarnowo: 

Tytuł zadania Organizacja, przygotowanie i funkcjonowanie na terenie wiejskim drużyny seniorów 

piłki nożnej, w tym udział w rozgrywkach klasy B WZPN 

Dokonano weryfikacji złożonego sprawozdania z realizacji zadania publicznego z umową o 

realizację zadania publicznego nr OR.526.5.2021 zdn. 8.04.2021 r. 

- Uczniowski Klub Sportowy Dwójki: 

Tytuł zadania Organizowanie zajęć żeglarskich, 

Dokonano weryfikacji złożonego sprawozdania z realizacji zadania publicznego z umową o 

realizację zadania publicznego nr OR.526.22.2021 z dnia 28 września 2021 r. 

W obu przypadkach złożone sprawozdania są zgodne z zawartymi umowami z Gminą 

Rogoźno. Dotacje wykorzystane zgodnie z przeznaczeniem , zestawienia wydatków prawidłowo 

rozdysponowane. 

Posiedzenie zakończyło się o godz 16.00 

Pan radny Wojciechowski zapytał radnego Nikodema czy zostało sporządzone roczne sprawozdanie z 

posiedzeń Komisji Rewizyjnej za rok 2021? 

Pan Przewodniczący Krzysztof Nikodem odpowiedział, że jeszcze sprawozdania nie ma. 

Pan Paweł Wojciechowski poprosił o podanie przyczyn takiego stanu rzecz? 

Radny Nikodem określił, że zostanie sprawozdanie umieszczone na najbliższej sesji. 

Pan radny Henryk Janus zapytał, na czym polegała kontrola klubu sportowego Tornado – Tarnowo? 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odpowiedział, że te informacje zawarte są w sprawozdaniu. 

Radny Janus dopytał, ile w takim razie środków Tarnowo otrzymało na rundę jesienną środków z 

budżetu gminy? 

Pan Nikodem odpowiedział, że wszystko zawarte jest w sprawozdaniu. 

Pan Henryk Janus poprosił, aby pan Nikodem powiedział o środkach publicznie. 

Pan Przewodniczący Nikodem odpowiedział, że w sprawozdaniu jest wszystko jasno określone. 

Pan Janus wyjaśnił, że komisja kontrolowała pierwsze półrocze, zapominając o drugim, a pan 

Nikodem nie jest do omówienia sprawozdania przygotowany. 

Pan Krzysztof Nikodem odpowiedział, że drugie półrocze nie było kontrolowane dlatego, że przez 

radnego Janusa nie otrzymało środków. 

Burmistrz stwierdził, że w planie jest kontrola za pierwsze półrocze, z wnioskiem na drugie półrocze 

Tornado – Tarnowo sie spóźniło, więc nie było czego kontrolować. 

Radny Wojciechowski podsumował, że jeżeli Przewodniczący Komisji Rewizyjnej ma tyle zajęć i nie 

ma czasu na wnikliwą kontrolę, to może warto dać szansę innym członkom komisji. 

Na tym punkt zakończono. 

 

9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej. 

 

                                                                                 SPRAWOZDANIE 



BURMISTRZA ROGOŹNA 
z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Rogoźnie  

za okres od  07.03.2022 r. do 20.04.2022 r. 
 

a) Uchwała Nr LXII/601/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marca 2022r. w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego „Korpus wsparcia seniorów” na rok 2022, uchwała przesłana do 

Wojewody Wielkopolskiego, opublikowana w Dz. U. poz. 2196 

b) Uchwała Nr LXII/602/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marca 2022 r. w sprawie 

wyrażenia solidarności z Narodem Ukraińskim, uchwała przesłana do Wojewody 

Wielkopolskiego,  

c) Uchwała Nr LXII/603/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 09.03.2022 r. w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty, uchwała przesłana do Wojewody Wielkopolskiego, RIO, opublikowana w Dz. U. poz. 

2193  

d) Uchwała Nr LXII/604/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 9 marca 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

lokalu użytkowego, uchwała przesłana do Wojewody Wielkopolskiego,  

e) Uchwała Nr LXII/605/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 9 marca 2022 w sprawie: 

nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Międzylesie, uchwała przesłana do 

Wojewody Wielkopolskiego, opublikowana w Dz. U. poz. 2350 

f) Uchwała Nr LXII/606/2022 RADY MIEJSKIEJ ROGOŹNO z dnia 09.03.2022 r. w sprawie przyjęcia 

Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Rogoźno na lata 2022-2025, uchwała przesłana do 

Wojewody Wielkopolskiego, opublikowana w Dz. U. poz. 2228 

g) Uchwała Nr LXII/607/2022 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 9 marca 2022r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Rogoźno na lata 2021-2026”, uchwała przesłana do Wojewody 

Wielkopolskiego, opublikowana w Dz. U. poz. 2229 

h) Uchwała Nr LXII/608/2022Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 09 marca 2022 r. w sprawie 

Gminnego Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności 

Zwierząt  na terenie Gminy Rogoźno w 2022 roku, uchwała przesłana do Wojewody 

Wielkopolskiego, opublikowana w Dz. U. poz. 2349 

i) Uchwała Nr LXII/609/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marca 2022 roku w sprawie: 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 

lata 2022 – 2025, uchwała przesłana do Wojewody Wielkopolskiego,  

 



j) Uchwała Nr LXII/610/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marca 2022 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu, uchwała 
przesłana do Wojewody Wielkopolskiego, RIO, 

 

k) Uchwała nr LXII/611/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marzec 2022 roku w sprawie 

dotacji podmiotowej na 2022 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 

samorządowego zakładu budżetowego, uchwała przesłana do Wojewody Wielkopolskiego, RIO, 

 

l) Uchwała nr LXII/612/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marca 2022 roku w sprawie 

określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2022 rok, uchwała przesłana do 

Wojewody Wielkopolskiego, RIO, 

 

m) Uchwała nr LXII/612/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marca 2022 roku w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2022, uchwała przesłana do Wojewody 

Wielkopolskiego, RIO oraz opublikowana w Dz. U. poz. 2375, 

 

n) Uchwała nr LXII/612/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marca 2022 roku w sprawie 

zmian w WPF na rok 2022-2037, uchwała przesłana do Wojewody Wielkopolskiego,  

 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Rogoźna  
w okresie międzysesyjnym  

 od 09 marca 2022r. do 20 kwietnia 2022r.                                                                                                                                                                                                                                       
 

10 marca - udział w Zebraniu Sołeckim w  Słomowie. 

11 marca - udział w Zebraniu Sołeckim w Studzieńcu. 

12 marca - udział w Zebraniu Sprawozdawczym  OSP Parkowo, oraz OSP Budziszewko. 

16 marca - udział w Zebraniu Sołeckim w  Gościejewie. 

18 marca -udział w Walnym Zebraniu OSP Rogoźno. 

19 marca -udział w  Zebraniu Sprawozdawczym OSP Gościejewo. 

22 marca -udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej  Spółki  Megawat.  

24 marca -udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej  Spółki  Aquabellis.   

26 marca -udział w Zebraniu  Sprawozdawczym OSP Słomowo. 

30 marca -udział w Walnym Zebraniu RUTW. 

05 kwietnia 

- udział w spotkaniu  z Wicemarszałkiem Województwa Wielkopolskiego Panem Krzysztofem 
Grabowskim, Posłem  na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Panem Filipem Libickim – w trakcie  
spotkania zostały podpisane umowy na  dotację celową w wysokości 18 360zł.- na zakup sadzonek 
drzew miododajnych. Nasadzenia lipy drobnolistnej zostaną dokonane na terenie Gminy jeszcze w 
tym roku w miejscowościach: Owczegłowy, Tarnowo, Gościejewo i Ruda. 

08 kwietnia 
- udział w Jubileuszach  50-lecia Pożycia Małżeńskiego- wręczenie  w imieniu Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej Medali  za Długoletnie Pożycie  Małżeńskie. 

 
-udział w spotkaniu z Posłem  na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, sekretarzem stanu w resortach do 
spraw rozwoju  Panem Grzegorzem Piechowiakiem. 



09 kwietnia -udział w otwarciu kawiarni - cukierni - lodziarni "Pawlova  Mint  Cafe".  

12 kwietnia - udział w posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych Oświaty i Kultury. 

13 kwietnia  
- złożenie  wiązanki kwiatów pod pomnikiem Ofiar Sybiru i Katynia, oraz pod Krzyżem Katyńskim na 
cmentarzu parafialnym - 82 rocznica Zbrodni Katyńskiej.  

19 kwietnia  -udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa. 

20 kwietnia  -udział w Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Megawat. 

 
Pytań nie zadano. 
 
10. Wolne głosy i wnioski. 
Pan Przewodniczący Łukasz Zaranek ogłosił, że każdy radny otrzymuje na swoją wypowiedź 3 minuty 
w jednym ciągu i po udzieleniu odpowiedzi dodatkową minutę na wypowiedź advocem. 
 
Jako pierwszy głos zabrał pan radny Hubert Kuszak, który zapytał, czy wzór oświadczeń na stronie 
urzędu jest aktualny, na jakim etapie jest organizacja turnieju drogowego oraz czy jest opracowany 
plan jeżeli chodzi o drugą część ulicy Mało Poznańskiej? 
Sekretarz odpowiedział, że wzór oświadczeń majątkowych jest aktualny, Burmistrz poinformował że 
turniej prowadzony będzie przy współpracy ośrodka drogowego oraz wsparty przez Stowarzyszenie 
Komunikacja, natomiast chodnik na ulicy Małej Poznańskiej będzie wykonany po rozstrzygnięciu 
przetargów na te większe inwestycje. 
Pani kierownik Tomaszewska uzupełniła wypowiedź Burmistrza i wskazała, że finał turnieju 
drogowego odbędzie się w Rogoźnie w miasteczku ruchu drogowego, realizatorem odpowiedzialnym 
za to będzie SP 3 – w dniu 18 maja. 
Pan radny Henryk Janus przedstawił radnym wyrok sądu w sprawie przeciwko redaktorowi Gońca 
Rogozińskiego, który umieścił artykuł z nieprawdziwymi informacjami jakoby to przez radnego klub 
Torando Tarnowo – nie otrzymało dotacji w fazie jesiennych rozgrywek. Do tej pory pan Janus 
poinformował, że nie otrzymał zwrotu kosztów sądowych, ani prawnika – i zapytał, kto w urzędzie 
zajmuje się pisaniem donosów do prasy? 
Burmistrz sprostował, że na wniosek radnego znikł dopisek „z terenów wiejskich” , bo gdyby ten zapis 
był, to mógłby zostać ogłoszony kolejny konkurs. Poza tym jeżeli chodzi o upoważnienie w sprawie 
informacji urzędowych, to wypowiada się Burmistrz. Sekretarz lub inna upoważniona do tego osoba. 
Pan wiceprzewodniczący Chudzicki poprosił o kilka informacji nt. inwestycji dotyczącej przebudowy 
stacji uzdatniania wody w Rogoźnie, a na zakończenie poda propozycję diet radnych? 
Pan Roman Szuberski powiedział, że prace w sprawie zmodernizowania stacji trwają już od 
poprzedniej kadencji i wspólnie ze spółka Aquabellis te starania przyniosły efekty – spółka otrzymała 
7 mln środków zewnętrznych i tyle samo preferencyjnej pożyczki wieloletniej, to zadanie będzie 
realizowane siłami spółki, a ogólny koszt to prawie 19 mln zł. Pan Chudzicki powiedział, że jest to 
bardzo trafna inwestycja, która poprawi jakość życia mieszkańców, poprzez nieprzerwane dostawy 
wody, mniejszą emisję gazów. 
Pan Wojciechowski powiedział, że bardzo mu jest przykro, że Przewodniczący zezwala na odbywanie 
się szopki na sesji, na której pan radny Janus nie może przedstawić wyroku sądu w swojej sprawie, 
podobnie jest w sprawie wystawionych PIT-ów, w których sa błędy, a które sa badane w tej chwili 
przez RIO. Kolejna sprawą poruszoną przez pana Wojciechowskiego było zatajanie pism i nie 
przekazywanie ich do Biura Rady – radny stwierdził, że wciąż nie ma woli aby ta sprawę wyjaśnić, a 
ostania informacja radnego dotyczyła – prośby by podac do wiadomości publicznej szczególnie 
rolników, że w najbliższym czasie będą zbierane folie rolnicze i jaka jest lokalizacja masztu na flagę? 
Burmistrz odniósł się najpierw do wyroku sądu i powiedział, że nikt tego wyroku nie podważa, a 
jedynie do wypowiedzi niektórych radnych, co do zatajonych pism, Burmistrz poinformował, że nie 
przypomina sobie, aby do takich sytuacji dochodziło w urzędzie. Pan Szuberski powiedział, że maszt 



zostanie postawiony przed Urzędem Miejskim, co do folii rolniczych, to osoby które do urzędu złożyły 
wnioski zostaną powiadomione. 
Przewodniczący oświadczył, iż nie życzy sobie aby pan radny Wojciechowski zarzucał, że 
Przewodniczący nie przekazuje pism ponieważ są one utajniane – pan Zaranek wyjaśnił, że te pisma 
które otrzymuje Biuro Rady są Radnym na bieżąco przekazywane. 
Pan Wojciechowski określił, że Radni nie otrzymali zaproszenia do Witkowa i wiadomo też o innych 
pismach, które nie zostały przekazane Radnym – Komisja Rewizyjna nie chce tej sprawy zbadać. 
Sprawa masztu jest dość kontrowersyjna, ponieważ zdaniem radnego powinien stanąć na Placu 
Powstańców, bo na Placu K. Marcinkowskiego sa już trzy. 
Pan Burmistrz Szuberski odpowiedział, że przy świętach państwowych miasto zawsze jest 
udekorowane a to co mówi radny jest zupełną nieprawdą. Pani Skarbnik odniosła się do kwestii PIT-
ów i powiedziała, że nic jej nie wiadomo, że nie zostały one dostarczone w terminie i sprawdzi to u 
pracownika, który tym się zajmuje. Radny wskazał, że nie chodzi jedynie o termin a o prawidłowość 
ich naliczenia. 
Radny Sebastian Kupidura powiedział, że cała piątka radnych jest za inwestycją wymiany stacji 
uzdatniania wody, bo po sytuacji z 2021 roku, gdzie zabrakło wody na ogródkach działkowych pewnie 
wielu mieszkańców będzie teraz zadowolonych – ale radny dodał, że chodzi mu głównie o obniżenie 
krawężników przy ul. Przemysława II, bo mieszkańcy parkując haczą zderzakami oraz poprosił o 
uporządkowanie strefy ruchu i zamieszkania na ul. Kościuszki i Paderewskiego, ponieważ część 
znaków jest, część nie ma i potem nie wszyscy wiedz, że pieszy ma pierwszeństwo przed kierowcą 
samochodu. 
Burmistrz odpowiedział, że w pierwszej części realizowane są zadania, które są niezbędne i 
konieczne, jednak sprawa krawężników została już do wydziału przekazana. 
Pan Szymański poinformował, że strefa zamieszkania obowiązuje od ronda i jeżeli kierowcy 
zachowują się prawidłowo koło tesco to nie ma tam żadnego problemu, a jeżeli jakieś znaki są 
usunięte szczególnie po weekendzie to na bieżąco są usuwane. Jest to strefa zamieszkania i 
rzeczywiście piesi mają pierwszeństwo. 
Radny Maciej Kutka zapytał, co się dzieje ze złożonym wnioskiem w sprawie parkowania obok bloku 
nauczycielskiego na ul. Seminarialnej i jak wygląda sprawa odwonienia przy jednej z posesji na ulicy 
Rolnej? I ostatnia kwestia dotyczyła braku przedłużenia  terminu na pomnik pana Sobolewskiego, 
który był powstańcem. 
Pan Szuberski poinformował, że co do nagrobku, to informacje sprawdzi, odwodnienie na ulicy rolnej 
zostało już do wydziału zgłoszone ale na wzgląd wielu innych prac jest to kwestia kilku tygodni, a 
sprawa parkowania będzie przedyskutowana z komendantem policji, aby sytuacja braku przejazdu 
została rozwiązana. 
Pan Rafał Szymański określił, że na wniosek pani radnej Erenc – Szpek został złożony wniosek o 
zmianę organizacji ruchu i parkowanie będzie równoległe, a co do odwodnienia na ulicy Rolnej – 
wykonawca zdeklarował się, że to poprawi. Burmistrz dodał, że jeżeli chodzi o pomnik to należy 
najpierw sprawdzić, czy jest rodzina zmarłego, bo urząd nie może ot tak sobie w takie sprawy 
ingerować. 
Pan wiceprzewodniczący Łatka ponownie poprosił o postawienie lustra przy wyjeździe z ul. Długiej, 
ponieważ widok jest bardzo ograniczony. Radny zapytał, czy Burmistrz ma wiedzę na temat 
Srebrnych Muszkietów, ponieważ jest ponoc zmiana lokalizacji? 
Pan Roman Szuberski odpowiedział, że prawdopodobnie na lustro poszło już zlecenie, co do 
Srebrnych Muszkietów to Burmistrz tą informację przyjął ze zdziwieniem, ponieważ oficjalnego 
wpływu dokumentów jeszcze nie ma, Burmistrz powiedział że w tej sprawie zaplanuje spotkanie. 
Pan radny Kinach poinformował, że niedawno została wybudowana ul. Słoneczna i określił, że 
problem polega na tym, że nie ma tam określonego tonażu, a tą drogą dojeżdżają samochody na 
budowę, bo powstaje tam osiedle domków jednorodzinnych – co się stanie jak ta droga zostanie 
zniszczona? 
Pan inspektor Szymański odpowiedział, że po pierwszych zniszczeniach developer wystosował pismo, 
w którym zadeklarował, że wszelkie uszkodzenia naprawi i doprowadzi do stanu pierwotnego. Poza 



tym jest tam na moście ograniczona ładowność do 15t – jeżeli nie jest to respektowane, to może 
zostać nałożona kara. 
 
11. Informacje Przewodniczącego. 
Przewodniczący przypomniał o oświadczeniach majątkowych radnym, podziękował za życzenia 
Wielkanocne oraz zachęcił do wpłacania środków na zakup sztandaru dla Sybiraków. 
 
12. Zakończenie 
Posiedzenie sesji zostało zakończone o godz. 23:43. 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Rogoźnie 

  

 
Przygotował(a): Anna Mazur 

 
 


